

Financial Offer: Supply and Transport 57.49 MT of Yeast to Northeast Syria

العرض المالي: تجهيز و نقل 57.49 طن متري من الخميرة إلى شمال شرق سوريا

Item Description	Unit	Qty	Unit Price (USD)	Total Price (USD)
Provision of Instant Dry Yeast (450-500 gm) and transporting to the bakeries designated by Blumont including loading and offloading	MT	57.49		
Total (USD)				

Note:

- 1- The quantity mentioned is not fixed, Blumont can order less or more of the mentioned quantity and will pay the vendor for the actual amount ordered.
- 2- The company shall have the appropriate warehouses to store the yeast and food commodity, in all conditions, (in summer or winter)
- 3- The company must always have to provide the required quantity of yeast according to the above specification.
- 4- The company must be responsible for all the expenses of the loading and offloading at the targeted locations.

ملاحظات:

1. الكميات المذكورة ليست ثابتة , بلومنت قد تطلب كميات اكثر او اقل من الكميات المذكورة وسيدفع للبائع مبلغ الكميات المطلوبه فعليا فقط.
2. يجب ان يكون لدى الشركة مستودعات مناسبة لتخزين الخميرة والسلع الغذائية في جميع الظروف الجوية (صيفا أو شتاء).
3. يجب على الشركة توفير الكمية المطلوبة من الخميره وفقا للمواصفات المذكورة أعلاه.
4. يجب أن تكون الشركة مسؤولة عن جميع نفقات التحميل والتفريغ في المواقع المستهدفة.

Name of Signatory: _____

Title of Signatory: _____

Name of Bidder: _____

Signature & stamp:

Date of Signing: _____